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BR.271.1.10.2025                                                                                                     Trzebownisko, dn. 27.03.2025r. 
 

 

WYJAŚNIENIA NR 6  

 

Dotyczy: wyjaśnienia i zmiany SWZ w postępowaniu nr BR.271.1.10.2025 pn.: Budowa gminnego żłobka 
w Jasionce, w ramach Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 Aktywny MALUCH 
2022-2029.  

Projekt współfinansowany ze środków  Krajowego Planu na rzecz Odbudowy i Zwiększenia Odporności, 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus i środków budżetu państwa. 

Zgodnie z art. 284 ust. 2 i 6 ustawy z dnia 11 września 2019  r. –Prawo  zamówień publicznych (Dz.U. 
z 2024 poz. 1320 ze zm.), zwanej dalej „p.z.p.”, Zamawiający publikuje wnioski o wyjaśnienie treści SWZ wraz 
z odpowiedziami.  
 
Pytanie 1: W związku z odpowiedzią z dnia 21.03.2025 r. na pyt. 8. dotyczące wydajności nawiewników okiennych (osiągnięcie 
wydajności 395 m3/h) prosimy o informację czy Zamawiający dopuści zamiast montowania np.16 nawiewników w jednym 
oknie, które spełnią wymóg wydajności, zamontowanie czerpni ściennej o projektowanej wydajności. Producenci okien 
informują, że przy zastosowaniu wymaganej ilości nawiewników celem osiągnięcia zakładanej wydajności nie zostanie 
osiągnięty współczynnik przenikania ciepła okna U<= 0,9 W/mK. Ponadto rozmieszczając wszystkie nawiewniki w ramie 
okiennej wpływamy niekorzystnie na efekt wizualny oraz możliwość pełnego otwarcia okien. Ponadto prosimy o udostępnienie 
rysunku z odpowiednimi ilościami nawiewników.  
Odpowiedź: Należy część nawiewników zamontować jako okienne, część jako ścienne 
 
Pytanie 2:  W przedmiarach były 4 klapy p.poż proszę o informację zgodnie z nowymi przedmiarami gdzie znajdują się 
pozostałe 3 szt i o jakich wymiarach czy z topikiem czy może z siłownikiem. 
Odpowiedź: klapy z topikiem. Znajdują się na kanale went w korytarzu przy przejściu przez ścianę oddzielenia poż. oraz w 
ścianie pom. pod schodami klatki schodowej o średnicy jak średnica kanału 
 
Pytanie 3: W opisie technicznym architektury zaznaczono, że nawiewniki okienne mają być stosowane w pomieszczeniach z 
wentylacją grawitacyjną. W związku z tym prosimy o wskazanie w których pomieszczeniach występuje wentylacja 
grawitacyjna, gdyż w udostępnionej przez Zamawiającego dokumentacji sanitarnej jest zaprojektowana wentylacja 
mechaniczna - układy nawiewno-wywiewne oraz wywiewne. Brak jest nawiewników okiennych w projekcie sanitarnym. W 
związku z powyższym prosimy o informację czy jest konieczne stosowanie nawiewników okiennych przy zastosowaniu 
układów nawiewno-wywiewnych wentylacji mechanicznej 
Odpowiedź: Pomieszczenia w których projektuje się wentylację mechaniczną zostały oznaczone na rysunkach rzutów 
architektonicznych opisami pod nazwą pomieszczenia "wentylacja mechaniczna", pozostałe pomieszczenia będę 
wentylowane grawitacyjnie co widać poprzez oznaczenia doprowadzenia do kształtek kominowych przerywanymi liniami. 
Proszę o sprawdzanie dodatkowo rysunków br. sanitarnej z wentylacją mechaniczną do których pomieszczeń prowadzi się 
kanały. 
 
Pytanie 4: W nawiązaniu do dzisiejszych odpowiedzi (wyjaśnienia nr 5) proszę o przeanalizowanie naszych sugestii: 
ODP Pytanie 26. Szklenie zewnętrzne okienne LE 8ESG//8 ESG/44.2LE lub 55.2 to przesada, nie ma takich gabarytów by 
trzeba było stosować szkła 8 mm we wszystkich konstrukcjach. Proszę rozważyć zastosowanie większości zespoleń okiennych 
selektywnych o budowie LE 6 ESG (przeciwsłoneczna)//szyba hartowana pojedyncza w zależności od gabarytu//Szyba 
laminowana P2 w zależności od gabarytu. Zastosowanie takiej szyby będzie tańsze i dospolenia, tym samym skrzydła okienne 
lżejsze. 
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Odpowiedź: Dopuszcza się pocienienie budowy szyby pod warunkiem dostarczenia obliczeń potwierdzających poprawność 
budowy szyby. Informuje się że nie ma możliwości wprowadzania dodatkowych podziałów szklenia. Niektóre przeszklenia są 
duże szczególnie O8 – wymiar 3400 x 2500, 
 
 
Pytanie 5: W nawiązaniu do dzisiejszych odpowiedzi (wyjaśnienia nr 5) proszę o przeanalizowanie naszych sugestii  ODP 
Pytanie 28. Co do szyb wewnętrznych proponujemy zastosować szyby laminowane ewentualnie laminat z hartem. Szkło 
hartowane, które rozpada się na malutkie kawałki bardzo łatwo kaleczy ciało. Dodatkowo 8mm szkło będzie ciężkie i spotęguje 
ten efekt. Proponujemy zastosować 44.2 zamiast 8mm hart. Taniej i bezpieczniej (po pęknięciu cała szyba trzyma się na folii. 
Odpowiedź: Dopuszcza się zastosowanie laminatu 44.2,  natomiast w drzwiach wymagających podwyższonej izolacyjności 
akustycznej – wymagane szkła laminowane akustyczne wraz z potwierdzeniem parametrów akustycznych dla całych drzwi 
/okien. 
 
Pytanie 6:Prosimy o ujednolicenie informacji dotyczących wykonania płytek na ścianach - w przedmiarze w pozycji 223 
przedmiar mówi o ilości 27,67 a według projektu należy wykonać około 250 m2. Prosimy o potwierdzenie, że należy wykonać 
250 m2. 
Odpowiedź: Odpowiedź na pytanie w wyjaśnieniach nr 5 pytanie nr 13 
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